
ID Naam onderzoek Datum 
rapportage

Aanbeveling Hoe gaat aanbeveling opvolging krijgen? Stand van zaken Afgedaan

410 Rekenkamercommissie: Energie steken in 
participatie

24-06-2022 De participatietrajecten van toekomstige regionale 
energiestrategieën zorgvuldiger uit te voeren en 
voldoende te bemensen (kwantitatief en kwalitatief). Als 
de gemeente hiertoe niet in staat is, is het beter om 
géén participatietraject te starten.

De gemeente zal voor de totstandkoming van de RES 
2.0 een participatieplan opstellen. 

6 mei 2025: Het advies van de rekenkamer heeft gemeente 
LV aangekaart bij de RES. De RES Rotterdam Den Haag 
heeft besloten om te focussen op realisatie van RES 1.0 en 
de RES 2.0 tot nader order uit te stellen. Als het proces naar 
de RES 2.0 gestart wordt, zal de gemeente het 
participatietraject evalueren op basis van de enquêtevragen 
uit het rekenkameronderzoek. De aanbeveling is hiermee 
afgedaan

Ja

411 Rekenkamercommissie: Energie steken in 
participatie

24-06-2022 In participatietrajecten van toekomstige regionale 
energiestrategieën mensen uit buurgemeenten te 
betrekken als hun belangen een rol spelen (zoals bij 
windmolens langs een gemeentegrens).

De gemeente heeft contact met buurgemeenten en zal 
wanneer er sprake is van een concreet project op de 
gemeentegrens in overeenstemming en afstemming 

 met buurgemeente(n) de participatie vormgeven.

6 mei 2025: Het advies van de rekenkamer is door de 
gemeente LV aangekaart bij de RES. De RES Rotterdam Den 
Haag heeft besloten om te focussen op realisatie van RES 
1.0 en de RES 2.0 tot nader order uit te stellen. Bij een 
toekomstig proces naar een RES 2.0 zullen deze belangen 
worden meegenomen in het op te stellen participatieplan. 
Daarnaast heeft, in het kader van de motie over windenergie, 
de gemeente LV met buurgemeenten afgestemd over het 
vormgeven van participatie bij een eventueel concreet project. 

 De aanbeveling is hiermee afgedaan. 

Ja

412 Rekenkamercommissie: Energie steken in 
participatie

24-06-2022 Het participatietraject van toekomstige regionale 
energiestrategieën te evalueren, daarbij gebruik te 
maken van de enquêtevragen uit het 
rekenkameronderzoek (voor de vergelijkbaarheid), en 
de resultaten ervan te delen met de gemeenteraad.

De gemeente LV zal in het regionale proces aandacht 
vragen voor het evalueren van de participatie bij het tot 
stand komen van de RES 2.0. Daarnaast zal de 
gemeente participatie bij zoeklocaties lokaal evalueren 
door gebruik te maken van de enquêtevragen uit het 
rekenkamercommissie-onderzoek (voor de 
vergelijkbaarheid), en de resultaten ervan delen met de 

 gemeenteraad.

6 mei 2025: Het advies van de rekenkamer heeft gemeente 
LV aangekaart bij de RES. De RES Rotterdam Den Haag 
heeft besloten om te focussen op realisatie van RES 1.0 en 
de RES 2.0 tot nader order uit te stellen. Als het proces naar 
de RES 2.0 gestart wordt, zal de gemeente het 
participatietraject evalueren op basis van de enquêtevragen 
uit het rekenkameronderzoek. De aanbeveling is hiermee 
afgedaan. 

Ja

456 Rekenkamercommissie Onderzoek naar 
onderhoud aan wegen, bruggen en 
onderdoorgangen

22-06-2023 Het verdient aanbeveling om een standvastige koers 
met betrekking tot ambitieniveaus en doelen te volgen. 
Deze koers is nodig om over meerdere jaren heen op 
een efficiënte wijze te komen tot een optimale 
programmering van de onderhoudsmaatregelen.

Het ambitieniveau, ook wel beeldkwaliteitsniveau, van 
de openbare ruimte van de gemeente is vastgelegd in 
het Beeldkwaliteitsplan (BKP). Al jaren hanteren we 
eenzelfde beeldkwaliteitsniveau. Dit zorgt voor een 
standvastige koers met betrekking tot de gemeentelijke 
doelstellingen. Elke 4 jaar stellen we op basis van 
wetgeving en beleid beheerplannen op waarin we de 
beheerstrategie per assetgroep beschrijven. Op deze 
manier houdt het college vast aan een standvastige 
koers, maar is er ook ruimte voor nieuwe inzichten en 
ontwikkelingen.

Op 13 februari 2024 heeft de raad het Beheerplan civiele 
kunstwerken en oevers 2023-2027 vastgesteld. De 
aanbeveling is hiermee afgedaan.

Ja

457 Rekenkamercommissie Onderzoek naar 
onderhoud aan wegen, bruggen en 
onderdoorgangen

22-06-2023 Hou het de afweging tussen doelen en kosten goed in 
beeld.

Het ambitieniveau, ook wel beeldkwaliteitsniveau, van 
de openbare ruimte van de gemeente is vastgelegd in 
het Beeldkwaliteitsplan (BKP). Al jaren hanteren we 
eenzelfde beeldkwaliteitsniveau. Dit zorgt voor een 
standvastige koers met betrekking tot de gemeentelijke 
doelstellingen. Elke 4 jaar stellen we op basis van 
wetgeving en beleid beheerplannen op waarin we de 
beheerstrategie per assetgroep beschrijven. Op deze 
manier houdt het college vast aan een standvastige 
koers, maar is er ook ruimte voor nieuwe inzichten en 
ontwikkelingen. Bij het actualiseren van de 
beheerplannen vindt deze afweging plaats.

Op 13 februari 2024 heeft de raad het Beheerplan civiele 
kunstwerken en oevers 2023-2027 vastgesteld. De 
aanbeveling is hiermee afgedaan.

Ja



458 Rekenkamercommissie Onderzoek naar 
onderhoud aan wegen, bruggen en 
onderdoorgangen

22-06-2023 Aanbevolen wordt om te werken vanuit dezelfde 
uitgangspunten om de kennisoverdracht te verbeteren.

Om binnen de beheer- en onderhoudsplannen vanuit 
dezelfde uitgangspunten te werken, is het noodzakelijk 
deze vast te leggen. Enerzijds zorgt dit voor 
vergelijkbare en betrouwbare kostenramingen en 
anderzijds voor een eenduidige werkwijze. We komen 
tot een integraal beheerplan in 2024. Dit plan moet 
voorzien onder andere in de kaders die noodzakelijk 
zijn voor een uniforme werkwijze.

24 april 2025: Er is gestart met het schrijven van het integraal 
beheerplan openbare ruimte. Dit wordt in Q4 2025 
opgeleverd. 

Nee

459 Rekenkamercommissie Onderzoek naar 
onderhoud aan wegen, bruggen en 
onderdoorgangen

22-06-2023 Het systematisch omgaan met uitgangspunten en 
kengetallen bij ramingen draagt bij aan de 
vergelijkbaarheid en betrouwbaarheid van ramingen. 
Ook maakt dit het evalueren en bijsturen van projecten 
gemakkelijker.

Om binnen de beheer- en onderhoudsplannen vanuit 
dezelfde uitgangspunten te werken, is het noodzakelijk 
deze vast te leggen. Enerzijds zorgt dit voor 
vergelijkbare en betrouwbare kostenramingen en 
anderzijds voor een eenduidige werkwijze. We komen 
tot een integraal beheerplan in 2024. Dit plan moet 
voorzien onder andere in de kaders die noodzakelijk 
zijn voor een uniforme werkwijze.

24 april 2025: Er is gestart met het schrijven van het integraal 
beheerplan openbare ruimte. Dit wordt in Q4 2025 
opgeleverd. 

Nee

460 Rekenkamercommissie Onderzoek naar 
onderhoud aan wegen, bruggen en 
onderdoorgangen

22-06-2023 De wens bestaat om meer integraal te werken.  Het 
vergt echter aanzienlijk meer afstemming en flexibiliteit 
van onderhoudsplannen en budgetten. Bewustzijn van 
wat het integraal werken betekent en wat dit vergt van 
verschillende betrokkenen is van belang. Ook is het 
van belang om de overgang naar integraal werken te 
monitoren en te evalueren zodat waar nodig bijgestuurd 
kan worden.

Integraal werken is een belangrijk onderdeel van 
toekomstbestendig beheren. Het vraagt niet alleen een 
nauwe samenwerking binnen de afdeling Stadsbeheer, 
maar ook met de andere afdelingen binnen de 
organisatie. De ontwikkeling naar integraal werken is 
een leerproces waarbij we constant monitoren, 
evalueren en bijsturen. De basis van dit proces willen 
we vastleggen in het integraal beheerplan dat we in 

 2024 gaan ontwikkelen.

24 april 2025: Er is gestart met het schrijven van het integraal 
beheerplan openbare ruimte. Dit wordt in Q4 2025 
opgeleverd. 

Nee

461 Rekenkamercommissie Onderzoek naar 
onderhoud aan wegen, bruggen en 
onderdoorgangen

22-06-2023 Een aandachtspunt is het regelmatig informeren en in 
positie brengen van de gemeenteraad. Dit gebeurt 
veelal als onderdeel van de P&C-cyclus en daarnaast 
in incidentele gevallen. Door de gemeenteraad actief en 
frequent te informeren over de voortgang van het 
onderhoudsprogramma, door expliciet te maken wat 
implicaties zijn van doelstellingen en hoe deze worden 
vertaald in onderhoudsmaatregelen en door tijdig te 
informeren over risico’s, kosten, vertragingen e.d. zal 
bij de gemeenteraad een beter begrip ontstaan over het 
onderhoud in het fysieke domein en wordt zij in staat 
gesteld de vereiste keuzes te maken. Hierbij is het van 
belang om te focussen op de hoofdzaken zodat de 
gemeenteraad kan sturen op beleidskaders en 
financiën en de ambtelijke capaciteit zich kan focussen 
op de uitvoering, zodat middelen efficiënt en effectief 
worden ingezet.

Dankzij de technologische vooruitgang wordt er steeds 
vaker en steeds meer informatiegestuurd gewerkt. 
Hierdoor beschikken we over een grote hoeveelheid 
data. Door de vertaalslag te maken van abstracte 
ambities naar concrete uitvoerbare doelen is het 
mogelijk deze meetbaar (KPI’s) te maken en te 
visualiseren in dashboards. Een dashboard is een 
middel om verschillende data te verbinden en om 
managementinformatie overzichtelijk weer te geven. Zo 
kan de gebruiker eenvoudig inzicht krijgen in de status 
en voortgang van bijvoorbeeld het 
onderhoudsprogramma. Op dit moment experimenteren 
we met het gebruik van dashboards. Na afronding van 
het integraal beheerplan is de intentie om middels deze 
dashboards ook de raad te voorzien van wenselijke 

 informatie.

24 april 2025: Er is gestart met het schrijven van het integraal 
beheerplan openbare ruimte. Dit wordt in Q4 2025 
opgeleverd. 

Nee



462 Rekenkamercommissie Onderzoek naar 
onderhoud aan wegen, bruggen en 
onderdoorgangen

22-06-2023 De gemeenten hebben te maken met vergelijkbare 
opgaven en lopen alle vier tegen 
capaciteitsbeperkingen aan. Kennisdelingssessies 
tussen deze en andere gemeenten zouden bijvoorbeeld 
voordelen kunnen bieden op het gebied van wet- en 
regelgeving, omgaan met problemen in de uitvoering of 
nieuwe ontwikkelingen zoals klimaatadaptatie.

Medewerkers nemen geregeld deel aan kennisgroepen 
of bijeenkomsten. Zo zijn enkele medewerkers al 
betrokken bij de kennisgroep assetmanagement. Hierin 
komen meerdere gemeenten, waterschappen en de 
provincie Zuid-Holland bijeen om ervaringen en kennis 
te delen. Ook wordt op het gebied van bijvoorbeeld 
water samengewerkt met gemeenten, 
drinkwaterbedrijven en het hoogheemraadschap van 
Delfland via het Netwerk Waterketen Delfland. Om het 
delen van kennis verder te stimuleren, zijn we aanwezig 
bij bijeenkomsten over de openbare ruimte, zoals het 
Nationaal Congres Beheer Openbare Ruimte, en 
bezoeken we andere gemeentes om te horen hoe zij de 

 stedelijke transitieopgaven integraal aanpakken.

Er wordt door medewerkers actief deelgenomen aan 
kennisgroepen en bijeenkomsten. Dit blijft in de toekomst 
ongewijzigd. De aanbeveling is daarmee afgedaan.

Ja

475 Rekenkamercommissie: onderzoek naar 
minimabeleid

01-09-2023 Plaats vindbare, heldere informatie over 
minimaregelingen op de eigen website

De website zal worden doorgelicht De website is onderzocht en aangepast. Ja

476 Rekenkamercommissie: Onderzoek naar 
minimabeleid

01-09-2023 Vereenvoudig en/of combineer aanvraagformulieren en 
maak digitale aanvragen mogelijk

Dit wordt meegenomen in het nieuwe minimabeleid. 17 januari 2025: Is meegenomen in het nieuwe beleidsplan 
(iBabs-nummer 3846) dat is vastgesteld op 8 oktober 2024.

Ja

477 Rekenkamercommissie: Onderzoek naar 
minimabeleid

01-09-2023 Automatiseer en vereenvoudig her-aanvragen Dit wordt meegenomen in het nieuwe minimabeleid. 17 januari 2025: Is meegenomen in het nieuwe beleidsplan 
(iBabs-nummer 3846) dat is vastgesteld op 8 oktober 2024.

Ja

478 Rekenkamercommissie: Onderzoek naar 
minimabeleid

01-09-2023 Laat de vaste aanvraagdatum per inwoner los De mogelijkheid van het loslaten van de vaste 
aanvraagdatum zal worden onderzocht.

17 januari 2025: Volgens de algemene wet bestuur is dit niet 
mogelijk, maar maatwerk vindt plaats als terugwerkende 
kracht nodig is.

Ja

479 Rekenkamercommissie: Onderzoek naar 
minimabeleid

01-09-2023 Verbeter de informatievoorziening over 
minimaregelingen en betrek daarvoor inwoners, 
hulpverleners en eventuele cliëntenraden actief 

Dit wordt meegenomen in het nieuwe minimabeleid. 17 januari 2025: Is meegenomen in het nieuwe beleidsplan 
(iBabs-nummer 3846) dat is vastgesteld op 8 oktober 2024.

Ja

480 Rekenkamercommissie: Onderzoek naar 
minimabeleid

01-09-2023 Doe regelmatig onderzoek naar de bekendheid en 
doeltreffendheid van minima- en participatieregelingen 
(o.a. op basis van de uitkomsten van de 
Armoedemonitor) en naar de beleving van inwoners

Onderzoek zal regelmatig worden uitgevoerd. De afwikkeling is opgenomen in de koersbrief, die in februari 
2024 naar de gemeenteraad is verzonden.

Ja

481 Rekenkamercommissie: Onderzoek naar 
minimabeleid

01-09-2023 Maak de beleidsdoelen specifiek, meetbaar en 
realistisch door concrete activiteiten en indicatoren te 
koppelen aan elk beleidsdoel

Dit wordt meegenomen in het nieuwe minimabeleid. 17 januari 2025: Is meegenomen in het nieuwe beleidsplan 
(iBabs-nummer 3846) dat is vastgesteld op 8 oktober 2024.

Ja

482 Rekenkamercommissie: Onderzoek naar 
minimabeleid

01-09-2023 Ga bij extern onderzoek uit van dezelfde indicatoren als 
in eerder extern onderzoek gebruikt zijn

De mogelijkheid van het gebruik van dezelfde 
indicatoren wordt onderzocht.

De uitkomsten van het onderzoek zijn meegenomen in de 
koersbrief die in februari 2024 naar de gemeenteraad is 
verzonden.

Ja

483 Rekenkamercommissie: Onderzoek naar 
minimabeleid

01-09-2023 Overweeg verhoging van de inkomensgrenzen (net als 
andere gemeenten in Nederland)

Dit zal wordt meegenomen in het nieuwe minimabeleid. 17 januari 2025: Is meegenomen in het nieuwe beleidsplan 
(iBabs-nummer 3846) dat is vastgesteld op 8 oktober 2024.

Ja

484 Rekenkamercommissie: Onderzoek naar 
minimabeleid

01-09-2023 Werk aan een klantgerichte cultuur bij consulenten Wordt meegenomen in de reguliere dienstverlening en 
in de trainingen.

Is belegd in de reguliere dienstverlening, in scholing en 
andere instructies. 

Ja

485 Rekenkamercommissie: Onderzoek naar 
minimabeleid

01-09-2023 Verleen maatwerk voor individuele inwoners 
(uitgangspunt is wat een inwoner nodig heeft)

Wordt meegenomen in nieuwe minimabeleid en de 
herijking van de Participatiewet.

17 januari 2025: Is meegenomen in het nieuwe beleidsplan 
(iBabs-nummer 3846) dat is vastgesteld op 8 oktober 2024.

Ja

486 Rekenkamercommissie: Onderzoek naar 
minimabeleid

01-09-2023 Zet het overleg tussen inkomensconsulenten en 
ketenpartners voort en benut verbetersuggesties

Het overleg wordt voortgezet. Het overleg wordt voortgezet. Ja

487 Rekenkamercommissie: Onderzoek naar 
minimabeleid

01-09-2023 Geef aan wanneer de aanbevelingen worden 
uitgevoerd en hou de raad op de hoogte van de 
voortgang

Dit wordt meegenomen in het nieuwe minimabeleid 
waarover regelmatig wordt gerapporteerd.

17 januari 2025: Is meegenomen in het nieuwe beleidsplan 
(iBabs-nummer 3846) dat is vastgesteld op 8 oktober 2024.

Ja

511 Rekenkameronderzoek naar Effectiviteit 
Woonbeleid

23-08-2024 Verzoek uw college van burgemeester en wethouders 
om te zorgen dat de woonvisie actueel is en in lijn is 
met de regionale doelstellingen

De Bouwsteen groene woongemeente en de 
Koersnotitie zijn in lijn met de regionale doelstellingen. 
Het college is voornemens in 2025 een 
Volkshuisvestingsprogramma op te stellen.

22 januari 2025: Het Volkshuisvestingsprogramma is gepland 
 voor het derde kwartaal 2025.

Nee



512 Rekenkameronderzoek naar Effectiviteit 
Woonbeleid

23-08-2024 Verzoek uw college van burgemeester en wethouders 
om te anticiperen op de Wet versterking regie op de 
volkshuisvesting

Met de opstelling van de regionale woonzorgvisie in 
2024 anticipeert Leidschendam-Voorburg op de Wet 
versterking regie volkshuisvesting.

22 januari 2025: De opstelling van de regionale 
Woonzorgvisie loopt door in 2025. Daarnaast anticipeert 
Leidschendam-Voorburg ook op de Wet Versterking regie 
volkshuisvesting met het opstellen van een 

 Volkshuisvestingsprogramma.

Nee

513 Rekenkameronderzoek naar Effectiviteit 
Woonbeleid

23-08-2024 Verzoek uw college van burgemeester en wethouders 
om een omgevingsvisie op te stellen waarin 
zoeklocaties zijn aangewezen voor het toevoegen van 
woningen

De vaststelling van de Omgevingsvisie is gepland in 
2025.

22 januari 2025: Het schrijven van de Omgevingsvisie 
verloopt gestaag door. Vaststelling is gepland eind 2025.

Nee

514 Rekenkameronderzoek naar Effectiviteit 
Woonbeleid

23-08-2024 Verzoek uw college van burgemeester en wethouders 
om een woningbouwprogrammering op te stellen dat 
uitgaat van de landelijk geadviseerde planvoorraad van 
130 procent

Het woningbouwprogramma van Leidschendam-
Voorburg voldoet aan de landelijk geadviseerde 
planvoorraad van 130 procent.

Het woningbouwprogramma van Leidschendam-Voorburg 
voldoet aan de landelijk geadviseerde planvoorraad van 130 
procent. Hiermee is de aanbeveling afgedaan.

Ja

515 Rekenkameronderzoek naar Effectiviteit 
Woonbeleid

23-08-2024 Verzoek uw college van burgemeester en wethouders 
om gebruik te maken van instrumenten van actief 
grondbeleid en de beschikbare ruimte voor woningbouw 
optimaal te benutten

Bij actief grondbeleid verwerft de gemeente de grond 
en is het mogelijk eisen ten aanzien van het 
woningbouwprogramma vast te leggen in de 
koopovereenkomst. De mogelijkheden tot ontwikkeling 
van actief grondbeleid maken onderdeel uit van de 
uitwerking van de Omgevingsvisie.

22 januari 2025: Bij de opstelling van de Omgevingsvisie komt 
het actief grondbeleid aan de orde.

Nee

516 Rekenkameronderzoek naar Effectiviteit 
Woonbeleid

23-08-2024 Verzoek uw college van burgemeester en wethouders 
om de werkprocessen te actualiseren

Het college werkt langs 7 lijnen aan deze brede 
 aanbeveling:

Het college is aan de slag met de sturingsinstrumenten 
uit de Omgevingswet. De ontwerp-Omgevingsvisie is 
gereed in juli 2025. Het maken van een Omgevingsplan 
ligt op koers van de landelijke transitieaanpak tot 2031. 
Voor Omgevingsvergunningen is een werkproces 

 ingericht.
Anticiperend op nieuwe wetgeving, maakt het college in 
2025 een Volkshuisvestingsprogramma. Dit programma 
volgt de ruimtelijke keuzes in de Omgevingsvisie en de 

 beleidsontwikkelingen van Rijk, provincie en regio.
Voor de periode vanaf 2026 maakt het college nieuwe 
prestatieafspraken met de corporaties. De 
voorbereiding start dit jaar. Het 
Volkshuisvestingsprogramma is het fundament 

 hiervoor.
Ruimtelijke ontwikkelwensen van projectontwikkelaars, 
corporaties, maatschappelijke organisaties, 
ondernemers en inwoners worden in ambtelijke 
werkprocessen behandeld als “ruimtelijk initiatief” of als 
“project” dat wordt eerst afgewogen op de Ruimtetafel. 
De ambtelijke organisatie actualiseert dit jaar beide 

 werkprocessen.
In 2024 startte de organisatieontwikkeling in de 
gemeentelijke organisatie. Deze loopt in 2025 en 2026 
door. Verbetering van werkprocessen en 
prioriteitsstelling in inzet van medewerkers en middelen 

 zijn hier onderdeel van.
In 2025 wordt de Participatieverordening (vastgesteld in 
september 2023) geëvalueerd. Indien daarvoor 
aanleiding is, doet het college 

 26 april 2025:
• Instrumenten uit Omgevingswet gebruiken: de ontwerp-
Omgevingsvisie is volgens planning gereed in juli 2025. 
Woningbouw en een aantrekkelijke woongemeente zijn daarin 
belangrijke onderwerpen. Voor omgevingsvergunningen 
bestaat een ambtelijk werkproces dat start met de intake als 
initiatief. Dit zogeheten initiatievenproces is recent 
geëvalueerd, het conceptrapport wordt bestuurlijk besproken 

 en daarna worden wenselijke aanpassingen doorgevoerd.
• Woningbouwprojecten slagvaardig doorlopen: het Handboek 
Projectmatig en Programmatisch Werken wordt aangepast 
om (woning)bouwprojecten zo effectief en efficiënt mogelijk te 
laten verlopen. Voorstellen voor nieuwe 
(woning)bouwprojecten worden besproken op een ambtelijke 
Ruimtetafel, waarvan de conclusies worden voorgelegd aan 

 het college.
• Samenwerken met corporaties: het college werkt samen met 
de 2 corporaties aan de woningbouwproductie in een 
Taskforce, het college bereidt voor de periode vanaf 2026 

 nieuwe meerjarige prestatieafspraken voor.
• Ambtelijke organisatie laten meebewegen: in 2024 is een 
gemeentebrede organisatieontwikkeling gestart. De 
organisatieontwikkeling gaat onder meer over de inrichting 

 van en werkwijze binnen het ruimtelijk domein. 
• Participeren rondom bouwprojecten: in 2025 wordt de 
Participatieverordening (vastgesteld in september 2023) 
geëvalueerd. Als dat nodig is, doet het college voorstellen 
voor aanpassing. Hierbij gaat het om een goede balans 
tussen de urgentie van een oplossing voor het woningtekort 
en de waarde van volwaardige invloed vanuit de 

 samenleving.

Nee

517 Rekenkameronderzoek naar Effectiviteit 
Woonbeleid

23-08-2024 Verzoek uw college van burgemeester en wethouders 
om een woonmonitor te ontwikkelen dat voor 
raadsleden toegankelijk is

PMA koppelt dit aan het Projectenboek. 22 januari 2025: Een mogelijke opzet van de monitor via een 
lean-traject is in behandeling. 

Nee

518 Rekenkameronderzoek naar Effectiviteit 
Woonbeleid

23-08-2024 Verzoek uw college van burgemeester en wethouders 
om in de woonmonitor aan te geven in hoeverre de 
realisatie in lijn is met de doelen

Onze planregistratie voor de PZH ligt in lijn met de 
doelen van het Rijk en de Provincie.

22 januari 2025: Een mogelijke opzet van de monitor via een 
lean-traject is in behandeling. 

Nee



519 Rekenkameronderzoek naar Effectiviteit 
Woonbeleid

23-08-2024 Verzoek uw college van burgemeester en wethouders 
om u te informeren over de planning en voortgang van 
de uitvoering van deze aanbevelingen

De raad zal jaarlijks worden geïnformeerd over de 
voortgang van aanbevelingen uit het 
rekenkamerrapport.

De raad wordt jaarlijks in het voorjaar geïnformeerd over de 
voortgang van aanbevelingen uit rekenkamerrapporten. Deze 
aanbevelingen lopen hierin mee. Hiermee is de aanbeveling 
afgedaan.

Ja


